
UCHWAŁA NR XVIII/185/20
RADY GMINY BOBROWNIKI

z dnia 30 stycznia 2020 r.

w sprawie rozpatrzenia petycji

Na podstawie art 18. ust. 2 pkt 15 w związku z art. 18b ust.1 z dnia 8 marca 1990 r. ustawy o samorządzie 
gminnym (t.j. Dz. U. 2019 poz. 506 z poźń. zm.)  oraz paragrafu 92 a do 92 c Statutu Gminy Bobrowniki z dnia 
27 maja 2007 r. (Dz. Urz. Woj. Sla. z 2007 r. nr 114 poz. 2282 ze zm), w związku z art. 10 ust.3 ustawy z dnia 
11 lipca 2014 r. o petycjach (   t.j. Dz.U. z 2018 r. poz. 870)  na wniosek Komisji Skarg, wniosków i petycji

Rada Gminy Bobrowniki
uchwala:

§ 1. Rozpatruje się negatywnie petycję złożoną dnia 22 listopada 2019 r. w sprawie nagrywania obrazu 
i dźwięku z posiedzeń komisji rewizyjnej Gminy Bobrowniki.

§ 2. Uzasadnienie stanowiska Rady stanowi załącznik do niniejszej uchwały. 

§ 3. Zobowiązuje się Przewodniczącego Rady Gminy Bobrowniki do zawiadomienia osobę składającą 
petycję o sposobie załatwienia petycji oraz przekazania treści uchwały wraz z uzasadnieniem.

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia.

 

Przewodniczący Rady Gminy 
Bobrowniki

mgr inż. Adam Nocuń
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Uzasadnienie

W dniu 22 listopada 2019 r. do kancelarii Urzędu Gminy Bobrowniki wpłynęła petycja w sprawie
nagrywania obrazu i dźwięku z posiedzeń komisji rewizyjnej Gminy Bobrowniki. W dniu 27 stycznia
Komisja Skarg Wniosków i Petycji po wnikliwej analizie zaopiniowała negatywnie w/w petycję.

Po zapoznaniu się w petycją w sprawie rejestracji w formie plików audio-video posiedzeń Komisji
Rewizyjnej, Rada stwierdziła co następuje:

1) Na początku bieżącej kadencji w czasie prac nad aktualizacją Statutu Rady Gminy obecna Rada
Gminy stanęła na stanowisku że nie ma konieczności rejestracji wideo w czasie posiedzeń komisji.
Dyskusja w czasie posiedzeń rejestrowana jest w formie plików audio co jest pomocne na etapie
przygotowywania protokołów z posiedzeń komisji i w pełni przedstawia przebieg komisji.

2) Komisja Rewizyjna podtrzymuje swoje stanowisko i nie widzi potrzeby rejestracji swoich posiedzeń
w formie plików wideo

3) Ze względu na specyfikę pracy Komisji Rewizyjnej (praca w zespołach roboczych) oraz analizę
dokumentów źródłowych rejestracja wideo nic by nie wniosła.

4) Posiedzenia komisji są jawne i mogą w nich uczestniczyć mieszkańcy.

5) Terminy posiedzeń są jawne i są publikowane na stronie: www.bobrowniki.pl   

W związku z powyższym Rada uznaje petycję w sprawie wprowadzenia rejestracji posiedzeń Komisji
Rewizyjnej w formie plików wideo za niezasadną.
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